

Datum	2018-05-17
Plats	Bergsåker Folketshus
Närvarande	Lennart Bergström Carina Hallén Mattias Jakobsson Anette Nilsson Satu Nilsson Linda Nordlund Peter Smeds Kristoffer Wiström Angelica Jyttner
Inte närvarande	Roger Englund Raymond Lövgren Linnea Eriksson

Trolldansarnas Styrelsemöte

§ 28 Mötet öppnas

Lennart Bergström förklarade mötet öppnat.

§ 29 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

§ 30 Val av justeringsperson

Till justeringsperson för mötet valdes Carina Hallén

§ 31 Information från Ordförande

- Förslag: Inga
- Beslutsfrågor: Inga

§ 32 Information från sekreteraren

- Rapport: Genomgång av aktivitets kalender 2018.
- Förslag från medlemmar: Kritik mot evenemang som krockar med andra dansklubbars evenemang, måste vi köra samma dag.
-Vi har för avsikt att inte göra detta, vår Afterwork dans var ett inslag inför helgen, då vi hade röd dag på torsdag.
- Beslutsfrågor: Inga.

§ 33 Information från kassör

- Rapport: Ekonomirapport
- Förslag: Bokslut, Bokföring, Underlag till Dropbox och avstämningsarbete lägger vi ut på extern redovisningsbyrå.
- Beslutsfrågor: Inga

§ 34 Information från Marknad

- Beslutsfrågor: Inga

§ 35 Information från Teknik

- Beslutsfrågor: Inga.

-

§ 36 Information från Kurs vuxen

- Rapport: Event på Nationaldagen. Vi har bokat en plats för vårt tält. Vi behöver dansare och ett program inför detta. Marknadsföring på hemsidan? Raymond och Janne ansvariga.
- Beslutsfrågor: Inga

§ 37 Information från Fastighet

- Rapport: Inget
- Beslutsfrågor: Inga.

§ 38 Information från Utbildning

- Rapport: Kurser HT 18.
Ledarskapsutbildning 15–16 september. 10st instruktörer åker.
- Beslutsfrågor: Studieförbundet Vuxenskolan i Hammarstrand.
Styrelsen beslutar att inte delta i detta evenemang.

§ 39 Information från Trivsel

- Rapport: Utvärdering av Vårfest 5 Maj. Återkommer med utvärdering.
- Beslutsfrågor: Inga

§ 40 Information från Barn och ungdom

- Beslutsfrågor: Inga

§ 41 Information från Tävling

- Rapport: Jack 'n Jill tävling. Utvärdering finns i dropp box.
DM/R-Tävling- 20 oktober.
- Förslag: Distrikt Mästerskap kan bli Norrlands Mästerskap.
- Beslutsfrågor: **Styrelsen beslutar** att genomföra ett Norrlands Mästerskap

§ 42 Övriga frågor

- Rapport: Inget.
- Förslag: Uppvisningsgrupp, ska vi se över om vi har några som vill ställa upp i denna grupp. Pia skapar en grupp på FB.

§ 27 Nästa möte

2018-06-18 Kl: 18:30 Bergsåkers Folketshus.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Anette Nilsson

Lennart Bergström

Carina Hallén